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Abstract (en)
The invention relates to an articulated wedging element (1) for use on a workbench, a machine bed, a suction table or the like, characterised in
that it is composed of a flexible joint (2) including, in order to raise a workpiece up to a predetermined height H, rigid raiser pieces (3) distributed
on at least one of the flanks of the joint (2) and separated from one another by functional clearances allowing the wedging element (1) to be bent.
<IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un élément de calage articulé (1) pour utilisation sur un établi, une table de machine, une table a dépression ou analogue,
caractérisé en ce qu'il est composé d'un joint souple (2) comportant, pour rehausser une piéce a une hauteur H prédéterminée, des éléments de
rehausse rigides (3) répartis sur au moins un des flancs du joint (2) et séparés entre eux par des jeux fonctionnels permettant de couder I'élément
de calage (1). <IMAGE>
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